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ZASTUPNIČKO PITANJE 

Ministru zdravstva 

 

Prije više od godinu dana prema Ministarstvu zdravstva podnio sam Inicijativu 

kojom bi se uradila sveobuhvatna analiza trenutnog stanja i potreba zdravstvenog 

kadra na svim nivoima u Kantonu Sarajevo, a prema standardima i normativima koji 

se vežu za broj stanovnika odnosno osiguranika.  

To je neophodno kako bi se: 

1. Popunio ogromni broj nedostajućeg kadra svih profila, a ta kadrovska rupa 

koju je sad vrlo teško sanirati, direktna je posljedica prije nekoliko godina 

uvedenog moratorija od strane aktualne vlasti a koji se odnosio i na 

zapošljavanje u zdravstvenom sektoru. A taj embargo je najrigoroznije bio 

usmjeren prema kliničkom centru Time je napravljena ogromna šteta čije 

posljedice trpimo i vjerovatno će biti dugoročne. 

2. Drugi razlog za ovu inicijativu jeste taj što bi njeni rezultati poslužili kao 

temelj za bilo koji korak koji bi se odnosio na reforme u zdravstvu i važan 

korak u aktuelnoj situaciji urušavanja zdravstvenos sistema za popravljanje 

stanja. 

Odgovora na ovu inicijativu još uvijek nema ili bar nije vidljiv na službenoj web 

stranici, jer tamo postoji obavijest da je posao po ovoj inicijativi završen, ali meni 

nikad nije dostavljen rezultat niti je sadržajno objavljen na stranici skupštine.  

Pitam ministra ZAŠTO NIJE i kada će biti kompletiran odgovor na moju inicijativu. 

U svakom slučaju tražim da se to završi, kako bih na osnovu dobijenih rezultata u 

okviru kluba DF-a mogli ići dalje sa prijedlozima koji bi se odnosili na popravljanje 

katastrofalnog stanja u zdravstvu. 

Zastupnik       Ilijaz Pilav 


